
Møteprotokoll Fauske Kommune  

   

DRIFTSUTVALG 
 

Møtedato: 21.05.2014 Fra kl. 10:00 Til behandling: Sakene 023/14 - 026/14 

Møte nr: 5/2014 Til kl. 13:55 Møtested: Administrasjonsbygget, kantina 

 

 

TILSTEDE PÅ MØTET: 

Medlemmer: 

Arnt Pedersen, Anne Grethe Lund, Hilde Dybwad, Bernt Gøran Lund, Ole Tobias Orvin, 

Marit Stemland, Jørn Stene, Mailen F. Toften. 

 

Varamedlemmer: 

Åshild Uhre. 
 

Andre: 

Kommunalsjef stab, kommunalsjef helse og omsorg, kommunalsjef oppvekst og kultur, 

enhetsleder barnehage, kommunikasjonsrådgiver, formannskapssekretær, presse. 
 

 

UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske 21.05.14 

 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

Arnt Pedersen 

utvalgsleder 

representant representant 

 

Protokollen er godkjent av driftsutvalget i møte nr            den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

 

Utskrift er foretatt den  21.05.14  

 

MERKNADER: 

 

Det var ingen merknader til innkalling. 

 

Befaring til Torggt. 16. 

 

Orientering fra rådmannen: 



 Samarbeid med Sørfold på levering av mat. Kommunalsjef helse og omsorg orienterte. 

Henvendelse fra Sørfold kommune.  

 Kosmo skole. Kommunalsjef oppvekst og kultur orienterte. Skulle være 8 elever på 

Valnesfjord skole avd. Kosmo ved høstens skolestart. Har fått melding fra rektor ved 

Valnesfjord skole. 4 elever er søkt overføring av foresatte til Valnesfjord skole. Det vil da 

være 2 elever i 2. klasse og 2 elever i 3. klasse igjen på Valnesfjord skole avd. Kosmo. 

 Bruksavtale mellom Fauske kommune og Fauske Eiendom KF v/Odd Arve Horsdal. 

 

 

Merknader til dagsorden: 

 Bernt Gøran Lund (AP): Sagatun – Frist anbud har gått ut. Ber om en status i saken. 

 

Dagsorden med merknader ble enstemmig vedtatt. 

 

Svar på spørsmål: 

Bernt Gøran Lund: 

Kommunalsjef stab svarte. Det er kommet inn 2 tilbud. Vi går nå videre med forhandlinger. Vi 

kan derfor ikke si hvem som har gitt inn tilbud og hva summene er. En ekstern konsulent går 

gjennom tilbudene. Vi har som målsetning å realisere prosjektet innenfor rammen. 

 

 

 

Saksliste 

Sak nr.: Sakstittel: 

023/14 GODKJENNING AV MØTEBOK 

024/14 REFERATSAKER I PERIODEN 

025/14 FRAMTIDIG DRIFT I SULISBADET 

026/14 SULITJELMA BARNEHAGE 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



023/14: GODKJENNING AV MØTEBOK  
 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 4/2014 godkjennes. 

 

 

DRIF-023/14 VEDTAK-  21.05.2014 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

024/14: REFERATSAKER I PERIODEN  
 

 

DRIF-024/14 VEDTAK-  21.05.2014 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

025/14: FRAMTIDIG DRIFT I SULISBADET  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

1. Sulisbadet stenges for offentlig bad/lovpålagt svømmeopplæring. 

 

2. Fauske kommune går i dialog med Sulitjelma hotell for langsiktig avtale om drift av 

offentlig bad i Sulitjelma.  Det fremmes egen sak om dette hvis det blir enighet om dette. 

 

3. Lovpålagt svømmeopplæring i skolen flyttes fra Sulisbadet til Fauskebadet.  Rådmannen 

framskynder arbeidet med å få realisert punkt 4.7.2. i Samhandlingsplan for Oppvekst. 

Ekstraressurser for skyss innarbeides i skolebudsjettet. 

 

 

DRIF-025/14 VEDTAK-  21.05.2014 
 

Det ble stilt spørsmål om habilitet for Bernt Gøran Lund. 

Lund ble enstemmig erklært habil. 

 

Arnt Pedersen (H) foreslo: 

1. Sulisbadet stenges for offentlig bad/lovpålagt svømmeopplæring. 

 

2. Lovpålagt svømmeopplæring i skolen flyttes fra Sulisbadet til Fauskebadet.  

Rådmannen framskynder arbeidet med å få realisert punkt 4.7.2. i 

Samhandlingsplan for oppvekst. 

Ekstraressurser for skyss innarbeides i skolebudsjettet. 

 

Anne Grethe Lund (AP) foreslo: 

Saken sendes til kommunestyret uten innstilling. 



 

 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig forkastet. 

H’s forslag fikk 4 stemmer. 

AP’s forslag fikk 5 stemmer og ble dermed vedtatt. 

 

 

VEDTAK: 

Saken sendes til kommunestyret uten innstilling. 

 

 

026/14: SULITJELMA BARNEHAGE  
 

 

DRIF-026/14 VEDTAK-  21.05.2014 
 

Bernt Gøran Lund (AP) stilte spørsmål med egen habilitet (rektor Sulitjelma skole). 

Lund ble enstemmig erklært inhabil med hjemmel i forvaltningsloven § 6 og 

kommuneloven § 40 tredje ledd b. 

 

Jørn Stene (FL) foreslo: 

1. Sulitjelma barnehage skal ikke etableres i den nye skolen i Sulis. 

2. I og med at kommunestyret skal ta stilling til bassengsaken i juni møtet så 

forutsetter driftsutvalget at kommunestyret i samme møte avgjør plassering av 

barnehagen. 

 

Rådmannens forslag til innstilling ligger som tidligere: 

1) Sulitjelma barnehage etableres i Sulitjelma skole, i areal som pr i dag benyttes til 

bassengdrift.  

2) Rådmann gis i oppdrag å innhente anbud for den anbefalte løsning og fremlegge 

dette til endelig behandling i kommunestyret. 

 

Rådmannens innstilling til innstilling ble vedtatt med 4 mot 4 stemmer avgitt for FL’s 

forslag (utvalgsleders dobbeltstemme). 

 

INNSTILING TIL FORMANNSKAPET: 

1) Sulitjelma barnehage etableres i Sulitjelma skole, i areal som pr i dag benyttes til 

bassengdrift.  

2) Rådmann gis i oppdrag å innhente anbud for den anbefalte løsning og fremlegge 

dette til endelig behandling i kommunestyret. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


